
 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 8/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: Επισκευή φθορών της στέγης στο 12ο ∆ηµοτικό σχολείο. 

 
Στον Εύοσµο σήµερα ∆ευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 µ.µ. στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα 

του ∆ήµου Κορδελιού-Ευόσµου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγµατοποιήθηκε µε 

τηλεδιάσκεψη, σύµφωνα µε την ισχύουσα νοµοθεσία για τον περιορισµό διάδοσης της covid-19,το 

συµβούλιο της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη 

του συµβουλίου της κοινότητας, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) µελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   µέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαµά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραµίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεµάτων  µε τη µορφή του κατεπείγοντος και το σώµα  αποδέχθηκε 

οµόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέµα συζητήθηκε µετά το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε µετά το 8ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος  το  1ο θέµα ΕΚΤΟΣ της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συµβουλίου της  

Κοινότητας την εισήγηση του Κοινοτικού Συµβούλου κ. Πασχαλέρη Σωκράτη σύµφωνα µε την οποία: 

Στον αύλειο χώρο του 12ου ∆ηµοτικού σχολείου Ευόσµου έχει τοποθετηθεί ένα isobox το οποίο 

χρησιµοποιείται ως τάξη υποδοχής. Η στέγη του isobox έχει υποστεί φθορές µε αποτέλεσµα τις ηµέρες µε 

βροχόπτωση να µην µπορούν να παρακολουθήσουν οι µαθητές το µάθηµα. 

Προτείνουµε να επισκευασθούν άµεσα οι φθορές της στέγης. 

 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση, λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

14 υπέρ 1 κατά 

 

 Εισηγείται στη ∆ιοίκηση την επισκευή φθορών της στέγης της τάξης υποδοχής στο 12ο ∆ηµοτικό σχολείο. 

 

- Η Κοινοτική Σύµβουλος κ. Αβραµίδου Σοφία ψηφίζει κατά, διότι θα έπρεπε να κατασκευαστούν 

σχολεία για τα παιδιά και όχι KIBO. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό  8/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ευόσµου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 9/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Υλοποίηση εβδομαδιαίων rapid test σε ποδοσφαιρικές ομάδες. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  2ο θέμα ΕΚΤΟΣ της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας την εισήγηση του Κοινοτικού Συμβούλου κ. Πασχαλέρη Σωκράτη σύμφωνα με την οποία: 

Στην Κοινότητα Ευόσμου έχουμε δύο ποδοσφαιρικές ομάδες, οι οποίες αγωνίζονται στην Γ’ ΕΘΝΙΚΗ. 

Οι ομάδες αυτές ειναι η ΑΕ Ευόσμου και ο Αγροτικός Αστέρας, ο οποίος εκτός από το ανδρικό τμήμα έχει 

και γυναικείο τμήμα , το οποίο αγωνίζεται στην Α΄ ΕΘΝΙΚΗ. 

Σύμφωνα με την τελευταία ΚΥΑ οι ομάδες αυτές είναι υποχρεωμένες να πραγματοποιούν RAPID TEST  

κάθε εβδομάδα. 

Όπως όλοι καταλαβαίνουμε το κόστος για τις δύο ομάδες είναι υψηλό.  

Είμαστε υπερήφανοι για τις ομάδες του τόπου μας και οφείλουμε να τις προστατεύουμε και να τις βοηθάμε 

με οποιοδήποτε τρόπο. 

Προτείνουμε να αναλάβει ο Δήμος Κορδελιού Ευόσμου σε συνεργασία με τον ΕΟΔΥ τα εβδομαδιαία 

RAPID TEST  των ομάδων. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                            

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

14 υπέρ 1 κατά 

 

 Εισηγείται στη Διοίκηση να αναλάβει ο Δήμος Κορδελιού Ευόσμου σε συνεργασία με τον ΕΟΔΥ τα 

εβδομαδιαία RAPID TEST  των ομάδων ΑΕ Ευόσμου και ο Αγροτικού Αστέρα.  

 

- Η Κοινοτική Σύμβουλος κ. Βαρελά Αικατερίνη ψηφίζει κατά διότι  θεωρεί τα τεστ αναξιόπιστα. 

 

- Ο Πρόεδρος κ. Φωτιάδης Παναγιώτης και η Αντ/δρος κ. Γκαγκανιάρη Μαρία ψηφίζουν το θέμα με 

την προϋπόθεση ότι διενεργούνται και σε ομάδες άλλων Δήμων τεστ από τον ΕΟΔΥ. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  9/2021 

 

 

 

 

 



 

 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 10/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Διαβάσεις πεζών στην οδό  Αριστοτέλους. 
 
 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  3ο θέμα ΕΚΤΟΣ  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου 

της  Κοινότητας την εισήγηση του Κοινοτικού Συμβούλου κ. Πασχαλέρη Σωκράτη  σύμφωνα με την οποία: 

 Η οδός Αριστοτέλους είναι ένας απ’ τους κεντρικότερους και πολυσύχναστους δρόμους στον 

Εύοσμο, με πολύ μεγάλη ροή οχημάτων και  πεζών και μας ενώνει με τον Δήμο Αμπελοκήπων- 

Μενεμένης. 

 Ο συγκεκριμένος δρόμος έχει μήκος 800m και σε κανένα σημείο δεν υπάρχουν διαβάσεις πεζών. 

Για τον λόγο αυτόν και σύμφωνα με το έγγραφο που μου έχει αποστείλει η Διοίκηση του ΕΚΑΒ, έχουμε 

πολλές παρασύρσεις πεζών. Το  τελευταίο διάστημα έχουν καταγραφεί 8 περιστατικά! 

Προτείνουμε: 

1) Να τοποθετηθούν φωτεινοί σηματοδότες και να δημιουργηθούν διαβάσεις πεζών: 

α) Στην αρχή της οδού Αριστοτέλους (διασταύρωση Δενδροποτάμου) υπάρχουν σηματοδότες αλλά δεν 

υπάρχουν διαβάσεις πεζών (3 σημεία). 

β) Στο ύψος του Αθλητικού Πάρκου Ευόσμου να λειτουργήσουν οι φωτεινοί σηματοδότες και να 

δημιουργηθούν διαβάσεις πεζών. 

Στο συγκεκριμένο σημείο θέλω να τονίσω την καθημερινή διέλευση παιδιών κατά τις πρωινές ώρες στο 

Δημοτικό σχολείο επί της οδού Μακεδονίας όπως επίσης και την διέλευση των παιδιών κατά τις 

απογευματινές ώρες στα δύο αθλητικά κέντρα (ποδόσφαιρο- τένις) 

γ) Δημιουργία διάβασης πεζών επί αριθμών 14-17, 47-40 και στο τέλος της οδού (διασταύρωση με 

Καραολή & Δημητρίου) 

2) α) Να ελεγχθούν και να αντικατασταθούν όλες οι πλάκες των πεζοδρομίων κατά μήκος της οδού οι 

οποίες έχουν σοβαρή φθορά. 

β) Να ελεγχθούν και να αντικατασταθούν οι οδηγοί όδευσης τυφλών και να γίνει σύσταση από την 

Δημοτική Αστυνομία στις επιχειρήσεις οι οποίες φέρουν εμπορεύματα, στην ουσία εμπόδια στις 

συγκεκριμένες λωρίδες. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                            

Αποφασίζει ομόφωνα 

 

Εισηγείται στη Διοίκηση τα παρακάτω: 

 

1)  Να τοποθετηθούν φωτεινοί σηματοδότες και να δημιουργηθούν διαβάσεις και διαγραμμίσεις  πεζών: 



 

 

α) Στην αρχή της οδού Αριστοτέλους (διασταύρωση Δενδροποτάμου) υπάρχουν σηματοδότες αλλά δεν 

υπάρχουν διαβάσεις πεζών (3 σημεία). 

β) Στο ύψος του Αθλητικού Πάρκου Ευόσμου να λειτουργήσουν οι φωτεινοί σηματοδότες και να 

δημιουργηθούν διαβάσεις πεζών. 

γ) Δημιουργία διάβασης πεζών επί αριθμών 14-17, 47-40 και στο τέλος της οδού (διασταύρωση με 

Καραολή & Δημητρίου) 

2) Να ελεγχθούν και να αντικατασταθούν όλες οι πλάκες των πεζοδρομίων κατά μήκος της οδού οι 

οποίες έχουν σοβαρή φθορά. 

3) Να ελεγχθούν και να αντικατασταθούν οι οδηγοί όδευσης τυφλών και να γίνει σύσταση από την 

Δημοτική Αστυνομία στις επιχειρήσεις οι οποίες φέρουν εμπορεύματα, στην ουσία εμπόδια στις 

συγκεκριμένες λωρίδες. 

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  10/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 11/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Επέκταση του δικτύου ηλεκτροφωτισμού στις κατοικήσιμες  περιοχές άνωθεν 

περιφερειακού. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  4ο θέμα ΕΚΤΟΣ  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του 

Συμβουλίου της  Κοινότητας την εισήγηση των Κοινοτικών Συμβούλων κ.κ. Φωτιάδη Παναγιώτη και 

Μάλλιου Μαρίας σύμφωνα με την οποία: 

Παρά την ενίσχυση του ηλεκτροφωτισμού στην προέκταση της οδού Νυμφαίου άνωθεν 
περιφερειακού παρατηρείται ότι σε πολλές κατοικήσιμες περιοχές δεν υπάρχει επαρκής φωτισμός. Αυτό 
δημιουργεί δυσκολία στην  μετακίνηση των πολιτών που κατοικούν άνωθεν περιφερειακού και στην 
ασφαλή πρόσβαση τους στις οικίες τους. Επομένως, είναι απαραίτητο να προγραμματιστεί η σταδιακή 
επέκταση του δικτύου ηλεκτροφωτισμού άνωθεν περιφερειακού, δίνοντας προτεραιότητα στις οδούς που 
υπάρχουν είσοδοι πολυκατοικιών. 

Μετά τα παραπάνω εισηγούμαστε την κατάθεση πρότασης προς την  Αντιδημαρχία Τεχνικών 
Υπηρεσιών για την επέκταση του δικτύου ηλεκτροφωτισμού άνωθεν περιφερειακού, με προτεραιότητα 
στις οδούς που υπάρχουν είσοδοι πολυκατοικιών. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει ομόφωνα 

 

Εισηγείται στη Διοίκηση την επέκταση του δικτύου ηλεκτροφωτισμού άνωθεν περιφερειακού, με 
προτεραιότητα στις οδούς που υπάρχουν είσοδοι πολυκατοικιών. 

 

   

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  11/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 12/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Τοποθέτηση διαφημιστικών πινακίδων σε αθλητικές εγκαταστάσεις. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  1ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας την αρ. πρωτ.: 6427/11-02-21 εισήγηση του Τμήματος Διαχείρισης Αθλητικών Χώρων   

σύμφωνα με την οποία: 

Σε εφαρμογή του Κανονισμού Λειτουργίας Αθλητικών Εγκαταστάσεων Δ. Κορδελιού Εύοσμου, άρθρο 14, 
Διάφορες Γενικές Διατάξεις «Οι χώροι διαφήμισης καθορίζονται με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
στις δημοτικές αθλητικές εγκαταστάσεις, εκμισθώνονται σύμφωνα με τις εκάστοτε ισχύουσες διατάξεις 
(ν.2725/1999 αρ. 56 παρ. 3, βάση του οποίου το αθλητικό σωματείο υποχρεούται να καταβάλει τέλη 
διαφήμισης 15% στον Δήμο)» και σύμφωνα με την κάτωθι Τεχνική Έκθεση από την Διεύθυνση Πολιτικής 
Προστασίας & Συντηρήσεων Τεχνικών Έργων (επισυνάπτεται), όπου αναφέρονται οι χώροι τοποθέτησης 
των διαφημιστικών πινακίδων σε κάθε αθλητική εγκατάσταση καθώς και το υλικό κατασκευής ως εξής:  
 
Κλειστή Αθλητική Εγκατάσταση 
 
Δημοτικό Αθλητικό Κέντρο Ευόσμου  «Βούλα Πατουλίδου» 

Στη συγκεκριμένη εγκατάσταση δύναται να τοποθετηθούν διαφημιστικά πλαίσια διαστάσεων 1μ. ύψος 
επί 2μ μήκος και πολλαπλάσια αυτών στη Δυτική πλευρά του γηπέδου και άνω του ύψους 2.50μ. σε όλο 
τον τοίχο και Βόρεια απέναντι από τις κερκίδες, δεξιά και αριστερά της γραμματείας. 

Η προτεινόμενη θέση βρίσκεται σε κατάλληλο σημείο ώστε να έχουν καλή οπτική επαφή οι θεατές και 
ταυτόχρονα δεν δημιουργεί πρόβλημα σχετικά με την ασφάλεια του γηπέδου. 
 
Ανοιχτές Αθλητικές Εγκαταστάσεις 
 
Γήπεδο ποδοσφαίρου Αγαμέμνονος (πρώην Ελπίδας) Ευόσμου  

Στη συγκεκριμένη εγκατάσταση δύναται να τοποθετηθούν διαφημιστικά πλαίσια διαστάσεων 1μ. ύψος 
επί 2μ. μήκος και πολλαπλάσια αυτών στην Νότια πλευρά χαμηλά έως το ύψος του τοίχου και στην Βόρια 
πλευρά (από την μεριά που είναι οι σιδηροδρομικές γραμμές) έως το ύψος των 3μ. από το έδαφος. 
Σημειώνεται ότι θα πρέπει να προσεχθούν όλες οι προϋποθέσεις ασφάλειας. 

Η προτεινόμενη θέση βρίσκεται σε κατάλληλο σημείο ώστε να έχουν καλή οπτική επαφή οι θεατές και 
ταυτόχρονα δεν δημιουργεί πρόβλημα σχετικά με την ασφάλεια του γηπέδου. 

 
 

Προπονητήριο Ποδοσφαίρου Νυμφαίου Ευόσμου 
Στη συγκεκριμένη υπαίθρια εγκατάσταση δύναται να τοποθετηθούν διαφημιστικά πλαίσια διαστάσεων 

1μ. ύψος επί 2μ. μήκος και πολλαπλάσια αυτών σε όλη την Βόρεια και Δυτική πλευρά του γηπέδου 
χαμηλά έως το ύψος του τοίχου. 

Η προτεινόμενη θέση βρίσκεται σε κατάλληλο σημείο ώστε να έχουν καλή οπτική επαφή οι θεατές και 
ταυτόχρονα δεν δημιουργεί πρόβλημα σχετικά με την ασφάλεια του γηπέδου. Προϋπόθεση να 
εφαρμοσθούν απαραίτητα όλες οι οδηγίες για τοποθέτηση, ασφάλεια και συντήρηση. 
 
Προπονητήριο ποδοσφαίρου 25ης Μαρτίου Ευόσμου 



 

 

Στη συγκεκριμένη υπαίθρια εγκατάσταση δύναται να τοποθετηθούν διαφημιστικά πλαίσια διαστάσεων 
1μ. ύψος επί 2μ. μήκος και πολλαπλάσια αυτών σε όλη την ΒΑ πλευρά του γηπέδου (από την μεριά των 
αποδυτηρίων και σε πλάτος όσο η πρόσοψή τους) και σε όλο το ύψος της περίφραξης.  

Η προτεινόμενη θέση βρίσκεται σε κατάλληλο σημείο ώστε να έχουν καλή οπτική επαφή οι θεατές και 
ταυτόχρονα δεν δημιουργεί πρόβλημα σχετικά με την ασφάλεια του γηπέδου. Οπωσδήποτε να ενισχυθεί η 
περίφραξη του χώρου. Ιδιαίτερα όπου θα τοποθετηθούν διαφημιστικά. Να γίνει προγραμματισμός 
συντήρησης. 
 
Γήπεδο ποδοσφαίρου Αθλητικό Πάρκο Ευόσμου 

Στη συγκεκριμένη εγκατάσταση δύναται να τοποθετηθούν διαφημιστικά πλαίσια διαστάσεων 1μ. ύψος 
επί 2μ. μήκος και πολλαπλάσια αυτών σε όλη την Ανατολική πλευρά του γηπέδου (απέναντι από τις 
κερκίδες) και σε ύψος έως 2 μέτρα πάνω από την τσιμεντένια βάση. Ισχύουν οι υποδείξεις για την 
περίφραξη όπως αναφέρονται πριν. 

Η προτεινόμενη θέση βρίσκεται σε κατάλληλο σημείο ώστε να έχουν καλή οπτική επαφή οι θεατές και 
ταυτόχρονα δεν δημιουργεί πρόβλημα σχετικά με την ασφάλεια του γηπέδου. 

Γενικά εκτιμάται ότι η τοποθέτηση των διαφημιστικών πινακίδων όπως περιγράφονται παραπάνω 
είναι ασφαλής, υπό τις εξής προϋποθέσεις: 

α) Χωροθέτηση των διαφημιστικών επιφανειών σύμφωνα με τις οδηγίες 
β) Τοποθέτηση των διαφημιστικών επιφανειών με ελαφρά υλικά και τεχνικά ασφαλή τρόπο στήριξης  
γ) Τακτικός έλεγχος των στηρίξεων τοποθέτησης των διαφημιστικών επιφανειών  
δ) Συνήθης και φυσιολογική χρήση των χώρων από αθλούμενους και θεατές. 

 
 

Προηγούμενες αποφάσεις: 
1. Κανονισμός Λειτουργίας Αθλητικών Εγκαταστάσεων Δ. Κορδελιού Εύοσμου. Τροποποιητική 

Απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου 482/2018 ΑΔΑ: 632ΝΩΛΒ-ΧΞΣ (Αρ. 14 Διάφορες Γενικές 
Διατάξεις). 

2. Τεχνική Έκθεση για την Τοποθέτηση Διαφημιστικών Πινακίδων σε Αθλητικές Εγκαταστάσεις. 
Δ/νση Πολιτικής Προστασίας & Συντηρήσεων Τεχνικών Έργων, Τμήμα Κτιριακών Έργων Αρ. 
Πρωτ.: 45558 / 24-11-20. 

 
Η νομοθεσία που προβλέπεται: 
Σύμφωνα με το άρθρο 56 παρ. 3 του Ν.2725/1999 Οι χώροι διαφήμισης καθορίζονται με απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου στις δημοτικές αθλητικές εγκαταστάσεις, εκμισθώνονται σύμφωνα με τις εκάστοτε 
ισχύουσες διατάξεις βάση του οποίου το αθλητικό σωματείο υποχρεούται να καταβάλει τέλη διαφήμισης 
15% στον Δήμο. 
 
Σύμφωνα με το άρθρο 83 παρ.2 περ. β του Ν.3852/2010 ως ισχύει,  οι Δημοτικές Κοινότητες διατυπώνουν 
γνώμη ή προτάσεις για β) την αξιοποίηση των ακινήτων του δήμου, που βρίσκονται στην κοινότητα, την 
κάθε μορφής εκμίσθωση ή παραχώρηση εκτάσεων εντός των ορίων αυτής, καθώς και την εκποίηση, 
εκμίσθωση, δωρεάν παραχώρηση χρήσης, ανταλλαγή και δωρεά, περιουσιακών εν γένει στοιχείων του 
δήμου που βρίσκονται στα όρια της κοινότητας. 
 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει ομόφωνα 

 

 Γνωμοδοτεί υπέρ των προτεινόμενων χώρων διαφήμισης ως προς την τοποθέτηση 



 

 

διαφημιστικών πινακίδων σε αθλητικές εγκαταστάσεις της Δημοτικής Κοινότητας Ευόσμου σύμφωνα με 
την τεχνική έκθεση της αρμόδιας Διεύθυνσης.  
 
 Επιπροσθέτως, στο πλαίσιο της χρηστής διοίκησης σας γνωστοποιούμε τη διοικητική διαδικασία 
που θα εφαρμοστεί, ώστε ένα αθλητικό σωματείο να μπορεί να αναρτήσει διαφημιστικές πινακίδες σε 
αθλητικούς χώρους ιδιοκτησίας του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου. 

1. Κατάθεση αιτήματος στο Τμήμα Προσόδων του Δήμου για την πληρωμή του 15% επί του ποσού 
του ιδιωτικού συμφωνητικού, όπου θα αναφέρονται: 

 η αθλητική εγκατάσταση 
 το χρονικό διάστημα  
 το υλικό της πινακίδας (επισυνάπτεται πρότυπη αίτηση) 

 
2. Κατάθεση του Ιδιωτικού Συμφωνητικού θεωρημένο από την αρμόδια Δ.Ο.Υ. 

 
3. Κατάθεση εγγράφου με την Περιγραφή περιεχομένου διαφήμισης. 

 
 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  12/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 13/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης επί της αρ. πρωτ. 3737/28-01-21 αίτησης περί οικονομικής ενίσχυσης 

δημότη. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  2ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  
Κοινότητας τα εξής: 

Καλείται το σώμα να γνωμοδοτήσει σχετικά με την οικονομική ενίσχυση δημότη, στο πλαίσιο της 

ανάπτυξης προγραμμάτων στήριξης και κοινωνικής ένταξης ευπαθών ομάδων του Τμήματος Κοινωνικής 

Πολιτικής, Εφαρμογής Προγραμμάτων Κοινωνικής Προστασίας και Νέας Γενιάς και της Κοινωνικής 

Προσφοράς του Δήμου Κορδελιού- Ευόσμου. 

Η δημότισσα είναι 88 ετών άνεργη και διαμένει μόνη της στην ιδιόκτητη κατοικία της. Έχει δύο 

παιδιά την 59 ετών και 56 ετών. Η κόρη της μένει στον δεύτερο όροφο της οικίας τους με την οικογένεια 

της, είναι άνεργη και δέχεται οικονομική βοήθεια από την μητέρα της. Ο γιος μένει σε άλλη πόλη με την 

οικογένεια του και δεν έχει επικοινωνία με την μητέρα του. Το περασμένο έτος έπαθαν ζημιά οι 

σωληνώσεις ύδρευσης στην οικία της ενώ λόγω οικονομικής δυσχέρειας δεν κατάφερε να  τις επισκευάσει 

άμεσα, ως συνέπεια να έρθει αυξημένος λογαριασμός της ΕΥΑΘ με ποσό 2.811,00 ευρώ. Η δημότισσα 

αδυνατεί στην ξόφληση του λογαριασμού καθώς προσπαθεί να ανταπεξέλθει στα πάγια έξοδα από την 

κατώτερη σύνταξη του ΟΓΑ που ανέρχεται στα 326 ευρώ. Φοβάται για τυχόν διακοπή της ύδρευσης διότι 

δεν έχει από αλλού έσοδα. 

ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΑ ΠΟΥ ΣΥΝΟΔΕΥΟΥΝ ΤΗΝ ΠΑΡΟΥΣΑ 

Αίτηση του ενδιαφερόμενου συνοδευόμενη από δικαιολογητικά: 

Έκθεση Κοινωνικού Λειτουργού 

Πιστοποιητικό Οικογενειακής Κατάστασης 

Φωτοτυπία ταυτότητας και του αιτούντα 

Εκκαθαριστικό σημείωμα 

Φορολογική δήλωση Ε1 

Λογαριασμός της ΔΕΗ και της ΕΥΑΘ 

Λογαριασμός Τραπέζης. 

ΝΟΜΟΘΕΣΙΑ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ  

Ν.Δ. 57/73 (ΦΕΚ 149Α), “περί λήψεως μέτρων κοινωνικής προστασίας των οικονομικά αδυνάτων” 

Ν. 3852/2010, άρθρα 94 και 95 



 

 

Οργανισμός Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου Κορδελιού- Ευόσμου  

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                            

Αποφασίζει ομόφωνα 

  Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση της δημότισσας με το ποσό των 500 ευρώ για την κάλυψη 

μέρους των οφειλών που προκύπτουν από την ΕΥΑΘ και να μπορέσει να ζήσει επαρκώς με αξιοπρέπεια 

χωρίς φόβο για τυχόν διακοπή της ύδρευσης. Η δαπάνη θα βαρύνει τον ΚΑ 00.6733 «Καταβολή 

χρηματικών επιδομάτων σε άπορους δημότες». 

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 13/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 14/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης επί της αρ. πρωτ. 5177/04-02-21 αίτησης περί οικονοµικής ενίσχυσης 

δηµότη. 

 

Στον Εύοσµο σήµερα ∆ευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 µ.µ. στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα 

του ∆ήµου Κορδελιού-Ευόσµου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγµατοποιήθηκε µε 

τηλεδιάσκεψη, σύµφωνα µε την ισχύουσα νοµοθεσία για τον περιορισµό διάδοσης της covid-19,το 

συµβούλιο της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη 

του συµβουλίου της κοινότητας, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) µελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   µέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαµά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραµίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεµάτων  µε τη µορφή του κατεπείγοντος και το σώµα  αποδέχθηκε 

οµόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέµα συζητήθηκε µετά το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε µετά το 8ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος  το  3ο θέµα  της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συµβουλίου της  

Κοινότητας τα εξής: 

Καλείται το σώµα να γνωµοδοτήσει σχετικά µε την οικονοµική ενίσχυση δηµότη, στο πλαίσιο της 
ανάπτυξης προγραµµάτων στήριξης και κοινωνικής ένταξης ευπαθών οµάδων του Τµήµατος Κοινωνικής 
Πολιτικής, Εφαρµογής Προγραµµάτων Κοινωνικής Προστασίας και Νέας Γενιάς και της Κοινωνικής 
Προσφοράς του ∆ήµου Κορδελιού- Ευόσµου. 

Ο δηµότης είναι 64 ετών και ζει σε ιδιόκτητο σπίτι στον Εύοσµο µε τη σύζυγο του και τα δυο τους 
παιδιά. Η σύζυγος είναι ΑΜΕΑ µε 74% αναπηρία. Ο µεγάλος τους γιος εργάζεται, ενώ ο µικρός ετοιµάζεται 
να πάει φαντάρος. Παράλληλα, λαµβάνουν το Κοινωνικό Εισόδηµα Αλληλεγγύης το οποίο ανέρχεται στα 
51 ευρώ.  

Το πρόβληµα που αντιµετωπίζει ο δηµότης είναι ότι λόγω θραύσης αγωγού της ΕΥΑΘ του πάνω 
διαµερίσµατος, πληµµύρισε το µαγαζί του. Ανέφερε πως στις 25-11-2020 όταν πήγε στο µαγαζί του, 
έτρεχαν νερά από το πατάρι το οποίο ήταν ξύλινο µε αποτέλεσµα να διαβρωθεί και εκτός από αυτό, όλα 
τα τόπια των υφασµάτων έγιναν µούσκεµα και αναγκάστηκε να τα πετάξει καθώς µούχλιασαν. Ο δηµότης 
θεωρεί πως η ζηµιά που υπέστη ανέρχεται περίπου στα 3000 ευρώ.  

Τέλος, αξίζει να σηµειωθεί πως οι οφειλές του στη ∆ΕΗ ανέρχονται στα 905 ευρώ. 

ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΑ ΠΟΥ ΣΥΝΟ∆ΕΥΟΥΝ ΤΗΝ ΠΑΡΟΥΣΑ 

Αίτηση του ενδιαφερόµενου συνοδευόµενη από δικαιολογητικά: 

Έκθεση Κοινωνικού Λειτουργού 

Πιστοποιητικό Οικογενειακής Κατάστασης 

Φωτοτυπία ταυτότητας 

Εκκαθαριστικό σηµείωµα 

Ε1 

Λογαριασµός της ∆ΕΗ 

Γνωστοποίηση αποτελέσµατος πιστοποίησης αναπηρίας 

Βεβαίωση ΚΕΑ 

Βεβαίωση Πυροσβεστικής 



 

 

Βεβαίωση από το ∆ήµο Θεσσαλονίκης 

Λογαριασµός Τραπέζης. 

ΝΟΜΟΘΕΣΙΑ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ  

Ν.∆. 57/73 (ΦΕΚ 149Α), “περί λήψεως µέτρων κοινωνικής προστασίας των οικονοµικά αδυνάτων” 

Ν. 3852/2010, άρθρα 94 και 95 

Οργανισµός Εσωτερικής Υπηρεσίας του ∆ήµου Κορδελιού- Ευόσµου  

 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση, λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει οµόφωνα 

 

  Εγκρίνει την οικονοµική ενίσχυση του δηµότη ποσού 200€, για την κάλυψη µέρους της ζηµιάς 
λόγω πληµµύρας του καταστήµατος του, αλλά και για µέρος της οφειλής του στη ∆ΕΗ, διότι σύµφωνα µε 
την έκθεση της υπηρεσίας δεν δίνονται πληροφορίες αν προέβη σε ενέργειες προς τρίτους. για την 
κάλυψη µέρους της ζηµιάς λόγω πληµµύρας του καταστήµατος του, αλλά και για µέρος της οφειλής του 
στη ∆ΕΗ. Η δαπάνη θα βαρύνει τον ΚΑ 00.6733 «Καταβολή χρηµατικών επιδοµάτων σε άπορους 
δηµότες». 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό  14/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ευόσµου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 15/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: ∆ιερεύνηση λύσης για το στέγαστρο στο 2ο & 3ο Λύκειο Ευόσµου 
και στο  6Ο Γυµνάσιο Ευόσµου- Τοποθέτηση αλεξικέραυνου & συστήµατος πυρασφάλειας στο 11ο 
∆ηµοτικό σχολείο  Ευόσµου. 
 

Στον Εύοσµο σήµερα ∆ευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 µ.µ. στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα 

του ∆ήµου Κορδελιού-Ευόσµου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγµατοποιήθηκε µε 

τηλεδιάσκεψη, σύµφωνα µε την ισχύουσα νοµοθεσία για τον περιορισµό διάδοσης της covid-19,το 

συµβούλιο της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη 

του συµβουλίου της κοινότητας, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) µελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   µέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαµά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραµίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 



 

 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεµάτων  µε τη µορφή του κατεπείγοντος και το σώµα  αποδέχθηκε 

οµόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέµα συζητήθηκε µετά το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε µετά το 8ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος  το  8ο θέµα  της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συµβουλίου της  

Κοινότητας την εισήγηση της Κοινοτικής Συµβούλου κ. Βαρελά Αικατερίνης σύµφωνα µε την οποία: 

Με αφορµή και σε συνέχεια ανάλογης πρότασης που κατατέθηκε από µέλη του Συµβουλίου της 

∆ηµοτικής Κοινότητας Ευόσµου στη συνεδρίαση της 1ης Φεβρουαρίου 2021 για το 1ο & 14ο ∆ηµοτικά 

Σχολεία Ευόσµου,  καταθέτω πρόταση προς το Κοινοτικό Συµβούλιο Ευόσµου για τη δηµιουργία 

εξωτερικού στεγάστρου στο 2ο & 3ο Λύκειο Ευόσµου, καθώς και στο 6ο Γυµνάσιο Ευόσµου. 

Καθώς έχω πληροφορηθεί ότι στα αλλεπάλληλα αιτήµατα των σχολείων για το συγκεκριµένο θέµα η 

απάντηση ήταν αρνητική λόγω του ότι κρίνεται παράνοµη, να επισηµάνω το γεγονός ότι το ∆ιαπολιτισµικό 

Σχολείο Ευόσµου διαθέτει ανάλογο στέγαστρο. 

Σε περίπτωση δε, που τα αρµόδια όργανα συνεχίσουν να εµµένουν στην έως τώρα απόφασή τους 

σχετικά µε τη µη νοµιµότητα των στεγάστρων, κρίνεται απαραίτητη η άµεση εύρεση και υλοποίηση 

εναλλακτικής λύσης για τον προαυλισµό των µαθητών σε συνθήκες βροχόπτωσης. 

Επιπρόσθετα, υπάρχει άµεση ανάγκη για τοποθέτηση αλεξικέραυνου και συστήµατος πυρασφάλειας στο 

11ο ∆ηµοτικό Σχολείο Ευόσµου, καθώς η έλλειψή τους θέτει σε εύλογο κίνδυνο την ασφάλεια των 

µαθητών.  

Συγκεκριµένα, αναφορικά µε την πυρασφάλεια «Σύµφωνα µε το άρθρο 75 περ. (στ) του (δ) 

σχετικού, στις αρµοδιότητες του Τοµέα Παιδείας Πολιτισµού και Αθλητισµού των ∆ήµων εµπίπτουν η 

ανέγερση-κατασκευή, διαχείριση, συντήρηση και βελτίωση των υλικοτεχνικών υποδοµών του εθνικού 

συστήµατος της πρωτοβάθµιας και δευτεροβάθµιας Παιδείας και, σύµφωνα µε το άρθρο 209 παρ.4, οι 

µελέτες των έργων των ∆ήµων συντάσσονται και θεωρούνται από τις τεχνικές υπηρεσίες αυτών. 

Όπως απορρέει από τις παρ.1 και 4 του άρθρου 243 του (δ) σχετικού, οι Σχολικές Επιτροπές στο πλαίσιο 

των αρµοδιοτήτων τους µπορούν να προβαίνουν στη συντήρηση (προληπτική ή επισκευαστική), του 

υπάρχοντος εξοπλισµού (όπως συντήρηση-αναγόµωση πυροσβεστήρων). Οι εν λόγω Επιτροπές 

αποτελούν Ν.Π.∆.∆. που εκπροσωπούνται στα δικαστήρια και σε κάθε δηµόσια Αρχή από τον Πρόεδρο 

του ∆.Σ. Στη διοίκηση κάθε Επιτροπής µετέχει ο διευθυντής της σχολικής µονάδας. 

Ύστερα από τα παραπάνω, ποινικά υπεύθυνοι για τη µη τήρηση των διαλαµβανοµένων στην ισχύουσα 

νοµοθεσία πυροπροστασίας δηµόσιων σχολείων κτιρίων της πρωτοβάθµιας και δευτεροβάθµιας 

εκπαίδευσης είναι κατά περίπτωση (υλοποίηση και συντήρηση-µελέτη), οι υπεύθυνοι του τοµέα Παιδείας 

Πολιτισµού και Αθλητισµού, των Τεχνικών Υπηρεσιών των ∆ήµων και οι Πρόεδροι του ∆.Σ. των σχολικών 

Επιτροπών.» 

 



 

 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση, λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                            

Αποφασίζει οµόφωνα 

 

 

 

Εισηγείται στη ∆ιοίκηση διερεύνηση λύσης για το στέγαστρο στο 2ο & 3ο Λύκειο Ευόσµου 
και στο  6Ο Γυµνάσιο Ευόσµου και την τοποθέτηση αλεξικέραυνου & συστήµατος πυρασφάλειας στο 11ο 
∆ηµοτικό σχολείο  Ευόσµου. 
 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό  15/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ευόσµου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 16/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης επί της αρ. πρωτ. 44725/17-11-20 αίτησης περί οικονομικής ενίσχυσης 

δημότη. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  4ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας τα εξής: 

Καλείται το σώμα να γνωμοδοτήσει σχετικά με την οικονομική ενίσχυση δημότη, στο πλαίσιο της 
ανάπτυξης προγραμμάτων στήριξης και κοινωνικής ένταξης ευπαθών ομάδων του Τμήματος Κοινωνικής 
Πολιτικής, Εφαρμογής Προγραμμάτων Κοινωνικής Προστασίας και Νέας Γενιάς και της Κοινωνικής 
Προσφοράς του Δήμου Κορδελιού- Ευόσμου. 

Ο δημότης μετακόμισε από Αθήνα στην Θεσσαλονίκη το 2012, είναι ανύπαντρος και δεν έχει 
παιδιά. Όλα αυτά τα χρόνια απασχολήθηκε σε περιστασιακές δουλειές και την περίοδο 2018 με 2019 
εργάστηκε στον Δήμο Παύλου Μελά, όπου και του παραχωρήθηκε διαμέρισμα από τον ίδιο Δήμο με 
ελάχιστη χρηματική συμμετοχή.  

Όταν τελείωσε η σύμβαση εργασίας, ο δημότης έμεινε άνεργος και άστεγος. Έτσι από τις αρχές 
του 2020 φιλοξενείται στον Ξενώνα του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ο οποίος θεωρείται ακατάλληλος. 

Τώρα βρίσκεται σε δύσκολη οικονομική κατάσταση και δεν έχει από πουθενά πόρους. Στο 
παρελθόν αιτήθηκε τρεις φορές στον Δήμο Ευόσμου - Κορδελιού για την έκτακτη οικονομική ενίσχυση. 

ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΑ ΠΟΥ ΣΥΝΟΔΕΥΟΥΝ ΤΗΝ ΠΑΡΟΥΣΑ 

Αίτηση του ενδιαφερόμενου συνοδευόμενη από δικαιολογητικά: 

Έκθεση Κοινωνικού Λειτουργού 

Εισηγητικό Σημείωμα 

Φωτοτυπία ταυτότητας 

Πιστοποιητικό οικογενειακής κατάστασης 

Εκκαθαριστικό σημείωμα 

E1 

Κάρτα ανεργίας  

Λογαριασμός Τραπέζης. 

ΝΟΜΟΘΕΣΙΑ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ  

Ν.Δ. 57/73 (ΦΕΚ 149Α), “περί λήψεως μέτρων κοινωνικής προστασίας των οικονομικά αδυνάτων” 



 

 

Ν. 3852/2010, άρθρα 94 και 95 

Οργανισμός Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου Κορδελιού- Ευόσμου  

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει ομόφωνα 

Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του δημότη με το ποσό των 400 ευρώ για να μπορέσει να ζήσει 
επαρκώς και με αξιοπρέπεια στο νέο ξεκίνημα του βίου. Η δαπάνη θα βαρύνει τον ΚΑ 00.6733 «Καταβολή 
χρηματικών επιδομάτων σε άπορους δημότες». 

- Ο Κοινοτικός Σύμβουλος κ. Τράϊκος Αριστείδης ψηφίζει το θέμα  και προτείνει να είναι ίδιο το ποσό 

για όλους και να φροντίζει ο Δήμος ώστε να έχουν τη δυνατότητα αυτοί οι άνθρωποι να εργαστούν. 

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  16/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 17/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης επί της αρ. πρωτ. 6278/10-02-21 αίτησης περί οικονοµικής ενίσχυσης 

δηµότη. 

 

Στον Εύοσµο σήµερα ∆ευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 µ.µ. στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα 

του ∆ήµου Κορδελιού-Ευόσµου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγµατοποιήθηκε µε 

τηλεδιάσκεψη, σύµφωνα µε την ισχύουσα νοµοθεσία για τον περιορισµό διάδοσης της covid-19,το 

συµβούλιο της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη 

του συµβουλίου της κοινότητας, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) µελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   µέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαµά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραµίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεµάτων  µε τη µορφή του κατεπείγοντος και το σώµα  αποδέχθηκε 

οµόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέµα συζητήθηκε µετά το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε µετά το 8ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος  το  5ο θέµα  της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συµβουλίου της  

Κοινότητας τα εξής: 

Καλείται το σώµα να γνωµοδοτήσει σχετικά µε  την οικονοµική ενίσχυση δηµότη, στο πλαίσιο της 
ανάπτυξης προγραµµάτων στήριξης και κοινωνικής ένταξης ευπαθών οµάδων του Τµήµατος Κοινωνικής 
Πολιτικής, Εφαρµογής Προγραµµάτων Κοινωνικής Προστασίας και Νέας Γενιάς και της Κοινωνικής 
Προσφοράς του ∆ήµου Κορδελιού- Ευόσµου. 

Η δηµότισσα είναι 45 ετών, άνεργη και ζει σε ιδιόκτητο διαµέρισµα στον Εύοσµο µε τα τρία της 
παιδιά ηλικίας 22, 18 και 8 ετών. Η µεγαλύτερη είναι φοιτήτρια, ο µεσαίος γιος είναι σπουδαστής σε σχολή 
µαθητείας του ΟΑΕ∆ και ο µικρότερος φοιτά στη Β’ ∆ηµοτικού.  

Τον Σεπτέµβριο του 2019, ο σύζυγός της διαγνώστηκε µε µια ιδιαίτερη µορφή καρκίνου. Έκανε 
δυο χειρουργεία χωρίς επιτυχία και τον Μάιο του 2020 απεβίωσε.  

Το 2019 είχε ανοίξει κατάστηµα ηλεκτρονικών συσκευών και συναγερµών, όµως λόγω της 
ασθένειας του και της επιδείνωσης της υγείας του δεν µπόρεσε να το λειτουργήσει µε αποτέλεσµα να 
συσσωρευθούν χρέη. Η οικογένεια δεν έχει πλέον εισοδήµατα και ουσιαστικά στηρίζεται από τους γονείς 
της. ∆εν έχει βγει ακόµη η σύνταξη θανάτου του συζύγου της, την οποία περιµένει, ενώ η κόρη της κάνει 
ελάχιστα ιδιαίτερα µαθήµατα. 

ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΑ ΠΟΥ ΣΥΝΟ∆ΕΥΟΥΝ ΤΗΝ ΠΑΡΟΥΣΑ 

Αίτηση του ενδιαφερόµενου συνοδευόµενη από δικαιολογητικά: 

Έκθεση Κοινωνικού Λειτουργού 

Πιστοποιητικό Οικογενειακής Κατάστασης 

Φωτοτυπία ταυτότητας 

Εκκαθαριστικό σηµείωµα 

Ληξιαρχική πράξη θανάτου του συζύγου 

Λογαριασµός Τραπέζης. 

ΝΟΜΟΘΕΣΙΑ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ  

Ν.∆. 57/73 (ΦΕΚ 149Α), “περί λήψεως µέτρων κοινωνικής προστασίας των οικονοµικά αδυνάτων” 

Ν. 3852/2010, άρθρα 94 και 95 



 

 

Οργανισµός Εσωτερικής Υπηρεσίας του ∆ήµου Κορδελιού- Ευόσµου  

 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση, λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει οµόφωνα 

 

   Εγκρίνει την έκτακτη οικονοµική ενίσχυση της δηµότισσας µε το ποσό των 600 ευρώ λόγω του ότι 
υπάρχει µια τετραµελής οικογένεια χωρίς οικονοµικούς πόρους. Η δαπάνη θα βαρύνει τον ΚΑ 00.6733 
«Καταβολή χρηµατικών επιδοµάτων σε άπορους δηµότες». Προτείνει να φροντίσει ο ∆ήµος ώστε να δοθεί 
η δυνατότητα εργασίας στην εν λόγω δηµότισσα. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό  17/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ευόσµου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 18/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης επί της αρ. πρωτ. 390/07-01-21 αίτησης περί οικονοµικής ενίσχυσης 

δηµότη. 

 

Στον Εύοσµο σήµερα ∆ευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 µ.µ. στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα 

του ∆ήµου Κορδελιού-Ευόσµου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγµατοποιήθηκε µε 

τηλεδιάσκεψη, σύµφωνα µε την ισχύουσα νοµοθεσία για τον περιορισµό διάδοσης της covid-19,το 

συµβούλιο της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη 

του συµβουλίου της κοινότητας, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) µελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   µέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαµά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραµίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεµάτων  µε τη µορφή του κατεπείγοντος και το σώµα  αποδέχθηκε 

οµόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέµα συζητήθηκε µετά το 3ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε µετά το 8ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος  το  6ο θέµα  της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συµβουλίου της  

Κοινότητας τα εξής: 

Καλείται το σώµα να γνωµοδοτήσει σχετικά µε  την οικονοµική ενίσχυση δηµότη στο πλαίσιο της 
ανάπτυξης προγραµµάτων στήριξης και κοινωνικής ένταξης ευπαθών οµάδων του Τµήµατος Κοινωνικής 
Πολιτικής, Εφαρµογής Προγραµµάτων Κοινωνικής Προστασίας και Νέας Γενιάς και της Κοινωνικής 
Προσφοράς του ∆ήµου Κορδελιού- Ευόσµου. 
 
Ο δηµότης γεννηθείς το 1961, είναι δευτεροπαντρεµένος µε τρία παιδιά. Από τον πρώτο γάµο που 
τελέστηκε στην Αθήνα έχει µία κόρη, την Ευτυχία 39ετών µε την οποία δεν έχει επικοινωνία και από τον 
δεύτερο γάµο που πραγµατοποιήθηκε στην Καβάλα απέκτησε δύο γιούς, τον  Ιωάννη 27 ετών και 
Αθανάσιο Βασίλη 22 ετών.  Μεταξύ 1990 µε 1998 η οικογένεια µετανάστεψε στην Γερµανία για 
επαγγελµατικούς λόγους. Επιστρέφοντας πίσω στην Καβάλα µάζεψαν όλες τις οικονοµίες τους, πούλησαν 
την οικία τους για να ανοίξουν καφετέρια. Η επιχείρηση βγαίνει ζηµιογόνα µε πολλά χρέη στους 
λογαριασµούς και πάγια έξοδα. Παράλληλα η σύζυγος αρρωσταίνει µε καρκίνο και χρειάζεται να 
µετακοµίσουν στην Θεσσαλονίκη για θεραπείες.  ∆υστυχώς, η κατάσταση της υγείας επιδεινώνεται, ο 
καρκίνος κάνει µεταστάσεις ως αποτέλεσµα να φεύγει από την ζωή το 2006. Έτσι µόνος µε τα δύο 
ανήλικα παιδιά του, µε χρέη από την επιχείρηση προσπαθεί να συντηρήσει την οικογένεια δουλεύοντας 
περιστασιακά. Το άγχος και ο χαµός της συζύγου φέρνουν πολλές επιπτώσεις στην υγεία στο να µην 
µπορεί να εργαστεί. Από το 2015 και µέχρι τώρα η οικογένεια φιλοξενείται στον Ξενώνα αστέγων του 
∆ήµου µας χωρίς να έχει από κάπου εισόδηµα. Το ευχάριστο είναι ότι, αρχές του µήνα Ιανουαρίου του 
2021 ο µεγαλύτερος γιος του Ιωάννης ξεκίνησε να εργάζεται σε καταστηµάτων ειδών καφέ ως διανοµέας. 
 
ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΑ ΠΟΥ ΣΥΝΟ∆ΕΥΟΥΝ ΤΗΝ ΠΑΡΟΥΣΑ 
Αίτηση του ενδιαφερόµενου συνοδευόµενη από δικαιολογητικά: 
Έκθεση Κοινωνικού Λειτουργού, φωτοτυπία ταυτότητας, Πιστοποιητικό οικογενειακής κατάστασης,,  
εκκαθαριστικό σηµείωµα, δήλωση φορολογικού εισοδήµατος Ε1, αποδεικτικό ανανέωσης δελτίου 
ανεργίας, γνωµάτευση  από γιατρούς που πιστοποιεί την πάθηση του, οφειλές στη ∆ΕΗ, λογαριασµό 
τραπέζης I BAN 
 
ΝΟΜΟΘΕΣΙΑ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ  
Ν.∆. 57/73 (ΦΕΚ 149Α), “περί λήψεως µέτρων κοινωνικής προστασίας των οικονοµικά αδυνάτων” 
Ν. 3852/2010, άρθρα 94 και 95 
Οργανισµός Εσωτερικής Υπηρεσίας του ∆ήµου Κορδελιού- Ευόσµου  
 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση, λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει οµόφωνα 

 

  Εγκρίνει την έκτακτη οικονοµική ενίσχυση της αιτούσας οικογένειας µε το ποσό των 500 ευρώ για 
την κάλυψη µέρους των εξόδων που προκύπτουν από τις οφειλές που έχουν και να µπορέσουν να µπουν 



 

 

στην αντίστοιχη ρύθµιση που χρειάζεται. Η δαπάνη θα βαρύνει τον ΚΑ 00.6733 «Καταβολή χρηµατικών 
επιδοµάτων σε άπορους δηµότες». Προτείνει να φροντίσει ο ∆ήµος ώστε να δοθεί η δυνατότητα εργασίας 
στον γιο του που δεν εργάζεται. 

 
 
 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό  18/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ευόσµου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 19/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Κάλυψη εξόδων κηδείας Δημότη. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  7ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας τα εξής: 

Καλείται το σώμα να γνωμοδοτήσει σχετικά με την κάλυψη εξόδων κηδείας δημότη στο πλαίσιο της 
ανάπτυξης Προγραμμάτων Στήριξης και Κοινωνικής Ένταξης Ευπαθών ομάδων του Τμήματος Κοινωνικής 
Πολιτικής, Εφαρμογής Προγραμμάτων Κοινωνικής Προστασίας και Νέας Γενιάς και της Κοινωνικής 
Προσφοράς του Δήμου Κορδελιού- Ευόσμου. 

Ο αποθανών γεννηθείς στις 18/2/1962 διέμενε στην οικία μαζί με  την σύζυγό του και έναν γιο από 
τα τέσσερα παιδιά που είχε. Δυστυχώς, μετά την απώλεια του γιου τους, τον Μάρτιο του 2020 άρχισε να 
αντιμετωπίζει πολλαπλά προβλήματα υγείας, όπως Σακχαρώδη Διαβήτη – Αρτηριακή Υπέρταση – 
Ισχαιμικό Εγκεφαλικό Επεισόδιο, δεν άντεξε και απεβίωσε αιφνίδια από ανακοπή καρδιάς.  

Η οικογένεια αντιμετωπίζει σοβαρά οικονομικά προβλήματα διότι τα μόνα έσοδο τους είναι το 
Κοινωνικό Εισόδημα Αλληλεγγύης( ΚΕΑ) και το αναπηρικό επίδομα ΚΕΠΑ του γιου τους.  

ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΑ ΠΟΥ ΣΥΝΟΔΕΥΟΥΝ ΤΗΝ ΠΑΡΟΥΣΑ 

Αίτηση της Κοινωνικής Υπηρεσίας, Πιστοποιητικό θανάτου , Φωτοτυπία ταυτότητας, Αποδεικτικό 
υποβολής ΚΕΑ, Εκκαθαριστικό σημείωμα του 2019, Δήλωση φορολογικού εισοδήματος Ε1, Λογαριασμός 
ηλεκτρικού ρεύματος, Απόδειξη πληρωμής του γραφείου τελετών. 

ΝΟΜΟΘΕΣΙΑ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ 

 Υπουργική απόφαση Γ.Π/Δ12/οικ.13737/304/ ΦΕΚ 1230/11.4. 2019 

Καθορισμός των δικαιολογητικών και της διαδικασίας καταβολής εξόδων κηδείας αποβιωσάντων 
ανασφαλίστων υπερηλίκων του ν.1296/1982, όπως ισχύει μετά και την τροποποίηση των διατάξεων του με 
τον ν.4093/2012.) 

 Νόμοι έτους 2017  Ν.4483/17 (ΦΕΚ 107/31.07.2017 ΤΕΎΧΟΣ Α΄ Άρθρο 78 Κάλυψη από Ο.Τ.Α. δαπανών 
ταφής θανόντων και ανακομιδής οστών οικονομικά αδύναμων προσώπων. 

Υπουργική απόφαση Γ.Π/Δ12/οικ.13737/304/ ΦΕΚ 1230/11.4. 2019 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει ομόφωνα 

 

 Εγκρίνει την κάλυψη εξόδων κηδείας του θανόντα  με το χρηματικό ποσό των 830 ευρώ. Η δαπάνη θα 
βαρύνει τον Κ.Α 15.6474.07 με τίτλο <<Έξοδα λοιπών δράσεων και παρεμβάσεων για την Κοινωνική 
Πρόνοια>>.  

  

 



 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  19/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 20/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Πρόταση για υλοποίηση webinar με θέμα «BULLYING- ΣΧΕΣΗ ΜΕ ΔΕΠΥ ΚΑΙ ΔΥΣΛΕΞΙΑ” 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  9ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας την εισήγηση της Κοινοτικής Συμβούλου κ. Βαρσαμά Μαρίας σύμφωνα με την οποία: 

Οι νέες συνθήκες που έχουν προκύψει λόγω της πανδημίας του covid – 19 έχουν διαμορφώσει μια 

νέα πραγματικότητα για το σύνολο του πληθυσμού. Μια σημαντικά βαλλόμενη πληθυσμιακή ομάδα  είναι 

αυτοί των γονέων. Εν μέσω καραντίνας οι γονείς κλήθηκαν να αναλάβουν και άλλους ρόλους πέραν των 

συνηθισμένων που ήταν  ήδη πολλαπλοί. Έγιναν «βοηθοί» των εκπαιδευτικών, στην τηλεκπαίδευση 

ιδιαίτερα για τις μικρές ηλικίες, ψυχολόγοι για τα παιδιά τους και εφόσον έκλεισαν οι περισσότερες 

εξωσχολικές δραστηριότητες και οι αθλητικοί σύλλογοι ανέλαβαν και σε αυτό τον τομέα σχετική δράση.  

Οι γονείς, λοιπόν, έχουν ανάγκη από υποστήριξη σε αυτές τις νέες συνθήκες επί της ουσίας. Η 

τοπική κοινότητα οφείλει να κοιτάξει μπροστά και να προάγει την ομαλή μετάβαση στην κανονικότητα 

μέσω της ενημέρωσης και της καθοδήγησης των γονέων σε καίρια ζητήματα που πιθανόν να έχουν 

ατροφήσει λόγω του εγκλεισμού. Είναι μια ευκαιρία να αναδιαμορφώσουμε το κοινωνικό γίγνεσθαι προς 

το βέλτιστο δυνατό. Μέσω της σωστής ενημέρωσης των γονέων δυνάμεθα να αποφύγουμε περιπτώσεις 

bullying κατά την επιστροφή των παιδιών στα σχολεία ενδυναμώνοντας τους αδύναμους.  

 Το BULLYING  είναι Άμεση  ή  Έμμεση, Σκόπιμη, Αναίτια, Απρόκλητη, Επαναλαμβανόμενη ΒΙΑ, 

από  Ισχυρότερους  προς  Αδύναμους. Έχει μακροχρόνιες σημαντικές αρνητικές ψυχολογικές, κοινωνικές 

και εκπαιδευτικές επιπτώσεις κυρίως στα θύματα, αλλά αργότερα και στους θύτες, λόγω τύψεων. 

Τα άτομα με Διάσπαση Προσοχής, αλλά κυρίως με Παρορμητικότητα (ανυπομονησία)  και 

Υπερκινητικότητα είναι 3 φορές περισσότερο Θύτες και ως 10 φορές περισσότερο Θύματα. Ενώ οι 

Δυσλεξικοί είναι κυρίως Θύματα, σε πολύ υψηλότερη συχνότητα από τον μέσο όρο. 

Συνεπώς, η Ενημέρωση των γονέων σχετικά, η έγκαιρη Πρόγνωση, Διάγνωση και Αντιμετώπισή 

τους  θα μειώσει τόσο τις συμπεριφορικές και μαθησιακές τους δυσκολίες που μειώνουν την 

αυτοπεποίθηση, συνεπώς θα μειωθεί και το συνεπακόλουθο bullying που υφίστανται. 

Προτείνω ως τοπική κοινότητα να οργανώσουμε ένα webinar με κεντρικό ομιλητή τον Καθηγητή 

Γ.Θ. Παυλίδη  ο οποίος είναι  μια αυθεντία που θα καλύψει το γνωστικό κενό των γονέων του δήμου μας 

και θα προσδώσει το κύρος και την εγκυρότητα που επιθυμούμε ως τοπική κοινότητα να διασφαλίσουμε. 

Στις 14 Δεκεμβρίου είχα τη χαρά να παρακολουθήσω η ίδια ένα webinar με κεντρικό ομιλητή τον 

προτεινόμενο, όπου ο αριθμός των συμμετεχόντων ανήλθε στα 8.002 άτομα! Η απλότητα, η αμεσότητα 

του λόγου και  ο σεβασμός που τον διέκριναν με ώθησαν να τον γνωρίσω και να προτείνω σήμερα στο 

συμβούλιο να υποστηρίξουμε όλοι μαζί αυτή τη δράση, σε ένα πρώτο επίπεδο για να βοηθήσουμε άμεσα 

τους γονείς παρέχοντας τους σημαντικές πληροφορίες και ενημέρωση για το πως να αναγνωρίσουν και να 



 

 

διαχειριστούν τη δυσλεξία και τη ΔΕΠΥ στο σπίτι, αλλά σε δεύτερο επίπεδο, στα πλαίσια της πρόληψης, 

να παρέχουμε τα κατάλληλα εφόδια στους γονείς να προετοιμάσουν από το σπίτι με τέτοιο τρόπο τα 

παιδιά ώστε να αποφευχθεί το bullying στη σχολική τάξη.   

 Ένα σύντομο βιογραφικό του Καθηγητή Γ. Θ. Παυλίδη:  

Είναι Επιστημονικός Διευθυντής των 37  ‘Dyslexia Centers  –

Pavlidis Method’Fellow  της Διεθνούς Ακαδημίας Ερευνών Μαθησιακών Δυσκολιών (εκ των οποίων το ένα 

εδρεύει στον Εύοσμο), Καθηγητής Ψυχολογίας και Μαθησιακών Δυσκολιών σε  Παιδαγωγικές & 

Ιατρικές Σχολές  γνωστών Πανεπιστημίων της ΑΓΓΛΙΑΣ, ΕΛΛΑΔΑΣ & ΗΠΑ, Διεθνώς  καταξιωμένη 

Αυθεντία στη Δυσλεξία, στη Διάσπαση Προσοχής (ΔΕΠΥ), στην Οφθαλμοκίνηση και 

στο Bullying.  Εφευρέτης νέων τεχνολογιών και μεθόδων, παγκόσμιας αναγνώρισης και ακτινοβολίας. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                            

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

7 υπέρ 7 κατά 

 

 Εγκρίνει την υλοποίηση webinar με κεντρικό ομιλητή τον Καθηγητή Γ.Θ. Παυλίδη με θέμα «BULLYING= 

Ο ΒΙΑΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑΣ: ΣΧΕΣΗ ΜΕ ΔΕΠΥ ΚΑΙ ΔΥΣΛΕΞΙΑ” 

- Οι Κοινοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Χατζηβρέττας Βασίλειος, Αγγελόπουλος Στυλιανός, Πασχαλέρης 

Σωκράτης, Τσιαπανίτης Βασίλειος, Τράϊκος Αριστείδης, Αποστολάκη Μαρία, Χατζηβρέττα Ελένη 

ψηφίζουν κατά, διότι θεωρούν ότι ενώ είναι ενδιαφέρουσα πρόταση, δεν θα υπάρχει διαδικτυακή 

συμμετοχή και να πραγματοποιηθεί όταν είναι δυνατόν δια ζώσης. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  20/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 21/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Προτάσεις αναδιαμόρφωσης των πάρκων επί της οδού Αχιλλέως. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  10ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας την εισήγηση της Κοινοτικής Συμβούλου κ.  Γκαγκανιάρη Μαρίας σύμφωνα με την οποία: 

Σε μια εποχή, κατά την οποία όλο και περισσότεροι άνθρωποι είναι ιδιοκτήτες ζώων συντροφιάς, είναι 
απαραίτητη η δημιουργία χώρων για την εξυπηρέτησή τους, με σύγχρονη τήρηση κανόνων και σεβασμό 
προς στους συμπολίτες. 

Προτείνονται οι εξής παρεμβάσεις ΠΙΛΟΤΙΚΑ στα πάρκα της οδού Αχιλλέως: 

1. Να οριοθετηθεί τμήμα σε κάθε πάρκο της οδού Αχιλλέως –πιλοτικά – στο οποίο θα καταφεύγουν 
οι ιδιοκτήτες σκύλων για τις ανάγκες των ζώων τους. Προτείνεται το τμήμα αυτό να μην βρίσκεται 
στην πλευρά των κατοικιών και να συνοδεύεται από φύτευση κατάλληλων θάμνων /φυτών. Τις 
λεπτομέρειες και τον ακριβή σχεδιασμό θ’ αναλάβουν οι  Αντιδημαρχίες Πρασίνου και Τεχνικών 
Έργων. 

2. Να τοποθετηθούν ενημερωτικές πινακίδες, ώστε οι πολίτες να πληροφορηθούν για την 
πρωτοβουλία μας και να αντιληφθούν τη χρησιμότητά της.  

3. Να επικοινωνήσουμε την πρωτοβουλία στα σχολεία καθώς πολλά παιδιά συνοδεύουν τα σκυλιά 
της οικογένειάς τους στα πάρκα. Έτσι θα καλλιεργηθεί μια κοινωνική συμπεριφορά που δεν θα 
δυσκολεύει κανέναν συνάνθρωπό μας.  

4. Να γίνουν παρεμβάσεις στα εν λόγω πάρκα, (ανανέωση φυτών, δενδροφυτεύσεις, παγκάκια, 
επενδύσεις με ξύλο στα υπάρχοντα τσιμεντένια κτλ) έτσι ώστε να τ’ απολαμβάνουν όλοι οι 
πολίτες του Δήμου μας.   

 
                                                                                 

 
Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                            

Αποφασίζει ομόφωνα 

 

 Εισηγείται στη Διοίκηση τις παρακάτω προτάσεις αναδιαμόρφωσης των πάρκων επί της οδού Αχιλλέως: 

1. Να οριοθετηθεί τμήμα σε κάθε πάρκο της οδού Αχιλλέως –πιλοτικά – στο οποίο θα 
καταφεύγουν οι ιδιοκτήτες σκύλων για τις ανάγκες των ζώων τους. Προτείνεται το τμήμα αυτό 
να μην βρίσκεται στην πλευρά των κατοικιών και να συνοδεύεται από φύτευση κατάλληλων 
θάμνων /φυτών. Τις λεπτομέρειες και τον ακριβή σχεδιασμό θ’ αναλάβουν οι  Αντιδημαρχίες 
Πρασίνου και Τεχνικών Έργων. 

2. Να τοποθετηθούν ενημερωτικές πινακίδες, ώστε οι πολίτες να πληροφορηθούν για την 
πρωτοβουλία μας και να αντιληφθούν τη χρησιμότητά της.  

3. Να επικοινωνήσουμε την πρωτοβουλία στα σχολεία καθώς πολλά παιδιά συνοδεύουν τα 
σκυλιά της οικογένειάς τους στα πάρκα. Έτσι θα καλλιεργηθεί μια κοινωνική συμπεριφορά 
που δεν θα δυσκολεύει κανέναν συνάνθρωπό μας.  

4. Να γίνουν παρεμβάσεις στα εν λόγω πάρκα, (ανανέωση φυτών, δενδροφυτεύσεις, παγκάκια, 
επενδύσεις με ξύλο στα υπάρχοντα τσιμεντένια κτλ) έτσι ώστε να τ’ απολαμβάνουν όλοι οι 
πολίτες του Δήμου μας.   

 

 



 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  21/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 22/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Πρόταση για δημιουργία μητρώου εθελοντών δοτών μυελού των οστών. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  11ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας την εισήγηση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη σύμφωνα με την οποία: 

Η μεταμόσχευση μυελού των οστών μπορεί να αποτελέσει θεραπεία  σε διάφορες νοσολογικές 
οντότητες, ιδιαίτερα σωτήρια σε κακοήθη αιματολογικά νοσήματα της παιδικής ηλικίας. Για ένα μεγάλο 
ποσοστό ασθενών που δεν θα βρεθεί συμβατός δότης στο οικογενειακό του περιβάλλον, θα χρειαστεί να 
αναζητηθεί δότης στο Εθνικό και Παγκόσμιο Αρχείο Εθελοντών Δοτών μυελού των οστών. Επομένως, 
είναι ιδιαίτερα σημαντικό ότι μέσα από μια πολύ απλή διαδικασία που απαιτεί ελάχιστο χρόνο από την 
ζωή μας, μπορούμε να γίνουμε εθελοντές δότες μυελού των οστών και να χαρίσουμε ελπίδα και μια νέα 
ζωή σε κάποιον συνάνθρωπο μας.  

Μετά από τα ανωτέρω εισηγούμαστε  

Την προώθηση καμπάνιας για την ευαισθητοποίηση και ενημέρωση των νέων για την αξία της 
προσφοράς μυελού των οστών, με σκοπό την δημιουργία μητρώου εθελοντών δοτών μυελού των οστών, 
σε συνεργασία με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                           : 

Αποφασίζει ομόφωνα 

 

    Την προώθηση καμπάνιας για την ευαισθητοποίηση και ενημέρωση των νέων για την αξία της 
προσφοράς μυελού των οστών, με σκοπό την δημιουργία μητρώου εθελοντών δοτών μυελού των οστών, 
σε συνεργασία με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς. 

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  22/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

Τα Μέλη 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  
ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 23/2021 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 4/2021 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Πρόταση για την προώθηση καμπάνιας σχετικά με τα οφέλη του εμβολιασμού έναντι του 
SARS-CoV-2. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Δευτέρα 1 Μαρτίου του έτους 2021 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε με 

τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία για τον περιορισμό διάδοσης της covid-19,το 

συμβούλιο της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 8463/25-

02-2021  έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη 

του συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

 Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα  παρακάτω  δεκαπέντε (15)   μέλη: 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος     
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος     
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     
 4. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     
 5. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 6. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
10. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     
12. Αποστολάκη Μαρία Μέλος     
13. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος     
14. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
15. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

 



 

 

   Προ της συζήτησης των υπόλοιπων  θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος πρότεινε και την 

συζήτηση  τεσσάρων (4) εκτάκτων θεμάτων  με τη μορφή του κατεπείγοντος και το σώμα  αποδέχθηκε 

ομόφωνα   τη συζήτησή τους ως έκτακτα. 

- Το 8ο θέμα συζητήθηκε μετά το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

- Η κ. Βαρελά Αικατερίνη αποχώρησε μετά το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  12ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου της  

Κοινότητας την εισήγηση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη σύμφωνα με την οποία: 

Μετά από τόσους μήνες που η παγκόσμια κοινότητα ταλαιπωρείται από την πανδημία COVID19, η 
δημιουργία εμβολίων έναντι του ιού SARS-CoV-2 αποτέλεσε την αρχή μιας νέας ελπιδοφόρας περιόδου. 
Ο εμβολιασμός του πληθυσμού θα δώσει την δυνατότητα να τερματιστεί η πανδημία, μια πανδημία με 
αρνητικές συνέπειες σε διάφορους τομείς της ζωής μας. Δυστυχώς, η διασπορά ψευδών ειδήσεων και η 
παραπληροφόρηση έχει συντελέσει στο γεγονός ποσοστό του πληθυσμού να δηλώνει ότι δεν πρόκειται 
να εμβολιαστεί, προερχόμενοι τόσο από ηλικιακές ομάδες που ήδη εμβολιάζονται όσο και από αυτές που 
θα ακολουθήσουν. Παράλληλα, υπάρχει μεγάλη ομάδα πολιτών που αποδέχονται τα οφέλη του 
εμβολιασμού, αλλά ακόμα έχουν τις αμφιβολίες τους και δεν έχουν αποφασίσει αν θα εμβολιαστούν. Για 
τον λόγο αυτό, είναι σημαντικό να παρέχουμε τις επιστημονικές αυτές γνώσεις που αποδεικνύουν τα 
οφέλη του εμβολιασμού και ξεκαθαρίζουν το θολό τοπίο σχετικά με τις ενδεχόμενες ανεπιθύμητες 
ενέργειες του εμβολίου. 

Μετά από τα ανωτέρω εισηγούμαστε  

Την προώθηση καμπάνιας για την ενημέρωση των πολιτών σχετικά με τα οφέλη του εμβολιασμού 
έναντι του SARS-CoV-2, μέσα από την δημιουργία ενημερωτικών φυλλαδίων και βίντεο, καθώς και την 
οργάνωση διαδικτυακής ενημερωτικής εκδήλωσης. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                                            

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

Με 8 ψήφους υπέρ και 6 ψήφους κατά 

Τη μη προώθηση της καμπάνιας για την ενημέρωση των πολιτών σχετικά με τα οφέλη του εμβολιασμού 
έναντι του SARS-CoV-2, μέσα από την δημιουργία ενημερωτικών φυλλαδίων και βίντεο, καθώς και την 
οργάνωση διαδικτυακής ενημερωτικής εκδήλωσης. 

 

- Οι κ.κ. Φωτιάδης Παναγιώτης, Γκαγκανιάρη Μαρία, Βαρσαμά Μαρία, Μάλλιου Μαρία, Χλωρός 

Ηλίας, Αβραμίδου Σοφία, ψηφίζουν υπέρ της πραγματοποίησης της παραπάνω δράσης. 

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  23/2021 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 



 

 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

 

Τα Μέλη 

 


